
Referat FAU møte 27. mai 2024, Tinntjønn skole kl 17.00 - 18.00 

(først planlagt 6. mai, men utsatt) 

 

Fremmøtte: 

Jarle Langeland, rektor 

Lise Lunde, 8B 

Linn Anita Mossestad, 8A 

Torun Solhøi, 10 A 

Helene Tånevik, 9 B 

Malin H. Jørgensen, 10 B 

Rune Solhøi, 9 C 

 

Referent: Rune Solhøi 

 

Sak 1 Referat fra forrige møte 

 Referat fra forrige møte foreligger ikke. 

 Oppfølging: Rune purrer på referent fra forrige møte. 

  Messenger melding ble sendt 27 mai. 

 

Sak 2 Tinntjønn skole miljøsertifisert 

 Jarle informerte om at skolen nå er miljøsertifisert ifølge «Miljøfyrtårn»-standarden 

 (www.miljofyrtaarn.no). 

Elevene kommer mest til å merke det gjennom miljøprosjekter fremover. Dette kan være å 

jobbe med matsvinn, med nye søppeldunker for sortering, og deltakelse i tverrfaglige 

prosjekter. 

 

Sak 3 Forlengelse av dagens FAU-styre 

Vi prøver å gjennomføre forslaget om at dagens FAU styre fortsetter gjennom sommerferien 

og til etter høstferien, før nytt FAU starter opp.  

  

 Skolen starter torsdag 15. august.Uka etter dette kaller Jarle inn til FAU møte med dagens 

representanter for 8. og 9. klasse samt nye representanter til høstens 8. klasse (som velges nå 

til våren). 

  

Første FAU blir mandag 19. august kl 17 

 

 I dag sitter det to representanter for 10'ende klasse i Samarbeidsutvalget (SU). Siden disse 

 går ut ble Lise Lunde (8B) og Linn Anita Mossestad (8A) valgt til nye medlemmer av SU. 

  Jarle kaller disse to inn til SU møte uka etter skolestart. 

 

* Lise Lunde (8B): liselunde@outlook.com 

* Linn Anita Mossestad (8A): linn.anita.mossestad@kristiansand.kommune.no 

 

 Nye FAU representanter blir valgt på første foreldremøte etter skolestart som vanlig. 

 Det er planlagt et FAU møte tirsdag 8. oktober der det nye FAU-styret starter og dagens 

 styre trer av. 

 

Sak 4 Ny opplæringsplan 

 Jarle informerte litt om den nye planen, men for de fleste elevene vil endringene ikke ha 

 noen påvirkning. 

 Se mer på https://www.udir.no/regelverk-og-tilsyn/skole-og-opplaring/ny-opplaringslov/ 
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Sak 5 Innkommende saker fra klassene 

 A) Det er rapportert samlinger av jenter på toalettet med toastjern fra kantina. Det er pinlig å 

 gå på do når lokalet er fylt opp av andre jenter. 

 Oppfølging: Jarle følger opp med vaktene, samt finner en løsning slik at toastjernene forblir 

 i kantina. 

 

 B) Det har vært noen elever som har ytret ønske om trafikalt grunnkurs i valgfag. 

 Jarle informerte om at dette dessverre ikke ble noe tilbud til høsten. 

 

 C) Det leses en del i nyhetene om dårlig økonomi i Kristiansand kommune. Det ble stilt 

 spørsmål om fremtiden til Tinntjønn skole. 

 Jarle kunne ikke informere om dette nå da planene ikke er offentlige. Ny Skolebruksplan 

 skal etter planen offentliggjøres 28. mai. Sakene er sendt til politikerne i oppvekstutvalget. 

 

 Oppvekstutvalget - Formannskapssalen (kristiansand.kommune.no) 

 

 D) Det hadde vært spørsmål om det skjedde noe rundt Familieråd 

Det ble informert om en epost med tiltaksplan. Dette er tiltak som har vært knyttet mot 

konkrete klasser, så vi kan ikke kommentere detaljene i dette. Likevel ser det ut til å ha vært 

virkningsfullt.  

 

E) Oppsetning av «Kaptein Sabeltann og Grusomme Gabriels skatt» 23. mai. 

Det ble takket for en veldig flott forestilling. Veldig imponerende! Takk til alle involverte!   

 

Sak 6 Skoleporten 

Dette er et tilbud for unge som av ulike årsaker ikke kan følge vanlig klasseundervisning og 

har falt ut av skolen over lengre tid med bekymringsfullt skolefravær.  

 

Skolen har flere års erfaring, men har nå formalisert dette som en avdeling og samling av 

kompetansepersonell. Vi har med oss Statped, ABUP, PPT, Familieveileder og skolens egne 

vernepleiere. 

 

Det kommer informasjon om dette i riksdekkende medier, etter planen, denne uka. Videre vil 

det i løpet av uken komme mer på skolens nettsider. 

  

 

Sak 8 Eventuelt 

 Ikke noe på eventuelt. 
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